



<APPLICATION FOR KINDERGARTEN 2019-2020>

Online Application will be starting from 26th September 2018 to 9th October 2018

Flow for Online Reservation

1. Select the Online Application as below
Reservation for Registration Timeslot and proceed payment through the Cityline website:
[Online Application](#)
2. Select the preferred timeslot
3. Fill in the information of applicant
4. Pay the application fee
5. Print the confirmation e-mail
6. Download Application Form from the school website: www.rhs.edu.hk/Kindergarten/Admission.php
7. Please bring the e-mail confirmation from Cityline with required documents on 13th October 2018.
(Refer to the table below)

Submit the completed Application Form

Please submit the completed documents in person to the school on **Saturday, 13th October, 2018** from 8:30a.m. to 1:00p.m. according to the timeslot booked through Cityline. **If parents are not available to attend the application on time at the chosen timeslot, the reservation would be invalid and all paid fee is non-refundable.**

Attend an Interview

Parents are required to bring the applicants to the school to attend an interview on 3rd November 2018. **You will be informed of the exact time after submission of the Application Form on 13th October, 2018.**

Date (form submitting)	Saturday, 13 th October, 2018		
Time (form submitting)	8:30 a.m. – 1:00 p.m. (Please arrive school according to the time slot booked through Cityline)		
Submitting Documents	<ol style="list-style-type: none"> 1. Application Form, Admission Form and Reply Slip (Duly completed and recent photo affixed on each form. Please fill in the Application No. shown on the Confirmation e-mail, e.g. PNXXXX or KXXXX) 2. Photocopy of HK Birth Certificate / HK Identity Card / valid visa 3. Photocopy of Baptism Certificate (if applicant is a Catholic) 4. The printed confirmation e-mail (Receipt) from Cityline. 		
Application Fee	\$40 (Paid through Cityline)		
Class	Pre-Nursery (Born in 2017)	Lower	(Born in 2015)
	Nursery (Born in 2016)	Upper	(Born in 2014)
Interview	Upon completion of the application procedures, an Admission Form will be issued. Please refer to it for the interview date and time.		
School type	Catholic Private Anglo-Chinese Kindergarten (Non-subsidised by the Government)		
School Fee	2018-2019 (For reference only)		
	Pre-Nursery	HK\$49,380 per year (paid by 10 installments.)	
	Nursery	HK\$30,340 per year (paid by 10 installments.)	
	Lower & Upper	HK\$27,720 per year (paid by 10 installments.)	
Result	An e-mail will be sent to parent 2 to 3 weeks after the interview		
Enquiries	Kindergarten: 2835 5122	Cityline: 2314 4228	



2019-2020 年度幼稚園入學申請

網上申請於 2018 年 9 月 26 日開始至 10 月 9 日截止

網上預約報名流程

1. 登入購票通
請透過以下網址登入: [購票通](#)
2. 選擇交表時段
3. 填上申請者資料
4. 繳付申請費用
5. 列印確認電郵
6. 在本校網頁下載報名表<http://www.rhs.edu.hk/Kindergarten/Admission.php>
7. 於2018年10月13日親自到校遞交: (1) 購票通確認收據; (2) 申請表及 (3) 所需文件
(參閱下表)

遞交申請表格

申請者必須於 2018 年 10 月 13 日(星期六)，根據在購票通預約的時段內，親身到本校遞交申請表格及有關文件。如家長未能於 10 月 13 日當天的預約時間出席遞交入學申請表及所需文件，其預約將不獲受理，已繳費用概不退還。

參與面試

申請人將獲安排於 2018 年 11 月 3 日到本校參與入學面試，確實時間於 2018 年 10 月 13 日(星期六)遞交申請表格時通知家長;面試日請家長攜同學生到校面試。

交表日期	2018 年 10 月 13 日(星期六)	
交表時間	8:30 a.m. 至 1:00 p.m. (根據在購票通預約的時段內)	
繳交文件	1. 申請表格、准考證及取錄證 (請各貼上近照一張，並請填寫申請編號，該編號已印在確認電郵通知書上，例:PNXXXX 或 KXXXX) 下列文件影印本 2. 出生證明書 / 香港身份證 / 有效的簽證 3. 領洗紙 (只適用於天主教徒) 4. 購票通確認收據	
報名費	HK\$40.00 (經由購票通繳交)	
年 齡	兩歲幼兒班 - 2017 年出生	低班 2015 年出生
	三歲幼兒班 - 2016 年出生	高班 2014 年出生
入學面試	家長辦理報名手續後，本校將發出「准考證」，證上印有面試日期及時間。	
學校類別	玫瑰崗中英文幼稚園 (非政府資助)	
學 費	2018-2019 (只供參考)	
	兩歲幼兒班	每年 HK\$49,380 (分十期繳交)
	三歲幼兒班	每年 HK\$30,340 (分十期繳交)
	低班及高班	每年 HK\$27,720 (分十期繳交)
取錄結果	家長將於面試後 2 至 3 星期內收到有關電郵通知。	
查 詢	幼稚園: 2835 5122	購票通客戶服務: 2314 4228